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ZAPISNIK 
6. sjednice Izvršnog odbora  Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 

18.09.2015. god. u prostorijama Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, s početkom 
u  13,00 sati. 

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, Z. Perić, T. Tondini, B. Miklić, D. Mušćo, M. Brakuza, 
B. Curl, M. Šepić, D. Babić i M. Mauhar 
Odsutni: V. Crnković (opravdano) 
Ostali prisutni: M. Gašparac, B. Marković 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 5. sjednice IO-a 
2. Aktivnosti Saveza (jubileji i sajmovi) 
3. Informacija o obrazovanju kadrova u lovstvu 
4. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice: 

4.1. Povjerenstvo za lovačka odlikovanja  
5. Razno  

 
Ad. 1.  

 
Pod ovom točkom za riječ se javio dopredsjednik Saveza M. Linić, koji je dao  

zamjerku na zapisnik sa prethodne sjednice, (pod točkom 10) da se D. Babić nije složio sa 
potpisivanjem sporazuma u suradnji sa LS Međimurske županije, te da ako se on potpiše, da 
kao takav neće ostati mrtvo slovo na papiru. Nakon toga, zapisnik sa prethodne sjednice je 
jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 2. 

Predsjednik Saveza J. Malnar je podsjetio članove IO-a da je Županija prošle i ove 
godine raspisala javne pozive za dodjelu kapitalnih i tekućih donacija, te je informirao 
prisutne da su one za prošlu godinu u potpunosti raspoređene, dok se ove godine za dodjelu 
tekućih donacija javilo samo 17 članica Saveza, te se preostala neiskorištena sredstva (oko 
30.000,00 kn) neće moći iskoristiti. Prošle godine smo dali zamjerku da se javni poziv 
raspiše prije, što je ove godine bilo uvaženo. 

Predložio je da se pokrene inicijativa da se kapitalne donacije rješavaju preko 
Lovačkog saveza PGŽ-e, kako je to bilo  i prethodnih godina, jer ovako ispada da se nije 
ništa dobilo odnosno da sva sredstva nisu povučena, dijelom i zbog indiferentnosti pojedinih 
društava/udruga našeg Saveza. podsjetio je prisutne da se na takav način završila streljana 
na Kukuljanovu, da smo uspjeli izgraditi nekoliko hladnjača, muzej na Brodu na Kupi… 

Podsjetio je prisutne da će se od 9. do 11. listopada održati jubilarni 20. Međunarodni 
sajam „Lov, ribolov, priroda, turizam„ u Varaždinu, kojeg bi , kao Savez, trebali posjetiti. 

Informirao je prisutne da će Hrvatski lovački savez 7. studenog obilježiti 90 godina 
postojanja, na kojem će i naš Savez sudjelovati sa predstavnicima lovačkih/društava. Na 
navedenoj svečanoj manifestaciji sudjelovati će i mješoviti pjevački zbor „Matija Laginja“ iz 
Klane. Troškove autobusa snositi će Hrvatski lovački savez. Pokroviteljica svečane 
obljetnice Hrvatskog lovačkog saveza biti će predsjednica Republike Hrvatske Kolinda 
Grabar-Kitarović, dok će u muzeju HLS-a biti izloženi trofeji nacionalnih prvaka. Osim 
navedenih zbivanja, u sklopu proslave 90. godina HLS-a biti će niz zbivanja o kojima ćemo 
biti informirani. 
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Nakon toga, predsjednik Saveza J. Malnar otvorio je raspravu. 

D. Mušćo je predložio, da se organizira jednodnevni izlet na 20. Međunarodni sajam  
„Lov, ribolov, priroda, turizam„ u Varaždinu, na kojem bi sudjelovao predstavnik iz svakog 
lovačkog društva/udruge te članovi Izvršnog i Nadzornog odbora Saveza, a ako nam 
financijska situacija dozvoljava, da Lovački savez Primorsko-goranske županije na 20. 
Međunarodnom sajmu „Lov, ribolov, priroda, turizam„ u Varaždinu sudjeluje i kao izlagač.  

M. Brakuza je napomenuo da bi se trebalo pojaviti na Sajmu kao izlagač, s obzirom  
da se radi o 20-om, jubilarnom sajmu. 

M. Mauhar se upitao ima li smisla ići kao izlagač, s obzirom da će se morati osigurati  
znatna financijska sredstva, te da li bi se time ostvario željeni efekat. Složio se sa 
prijedlogom da se pojavimo kao posjetitelji. 

D. Babić je predložio da na sajmu sudjelujemo kao posjetitelji, na kojem bi sudjelovali  
članovi Izvršnog odbora, te predstavnici članica našeg Saveza, smatrajući da bi bilo bolje da 
se ta financijska sredstva, koja bi se utrošila na sajmu, utroše u kvalitetnije aktivnosti za 
naše članice. 

Nakon rasprave, jednoglasno je odlučeno da se na sajam u Varaždinu pojavimo  
samo kao posjetitelji, 9. listopada, na dan otvorenja jubilarnog 20. Međunarodnog sajma 
„Lov, ribolov, priroda, turizam“, na kojem će sudjelovati članovi Izvršnog odbora, te po jedan 
predstavnik lovačkog društva/udruge Lovačkog saveza PGŽ-e. 
 
Ad. 3. 
 

Predsjednik Stručnog savjeta za obrazovanje kadrova u lovstvu, T. Tondini ukratko je  
informirao prisutne o zbivanjima u obrazovanju u prethodnoj godini. Održana su sva 
planirana obrazovanja za lovce, lovočuvare, ocjenjivače lovačkih trofeja i prvi pregled 
odstrijeljene divljači namijenjene stavljanju na tržište. 

Lovački ispiti održani su u tri termina, ukupno je na ispite pristupilo 60 kandidata, od  
kojih je 59 uspješno položilo ispit. 

Lovočuvarski ispiti održani su u dva termina, na kojima je svih 5 kandidata uspješno  
položilo lovočuvarske ispite. 

Tijekom veljače i ožujka održan je seminar za ocjenjivače trofeja, na kojem je  
sudjelovalo sedam kandidata, te su svi stekli diplome za ocjenjivače lovačkih trofeja. 

Napomenuo je da je na sjednici Stručnog savjeta za obrazovanje kadrova u lovstvu  
donesen plan obrazovanja za sva četiri obrazovna područja, s time da je donesen detaljan 
plan i raspored sati za obrazovanje lovac i lovočuvar, dok će se za ocjenjivače i za prvi 
pregled odstrijeljene divljači namijenjene stavljanju na tržište datumi i raspored sati donijeti 
kada se prijavi dovoljan broj kandidata za ostvarenje predavanja i održavanje ispita za 
navedena područja (najvjerojatnije tijekom 2. mjeseca 2016. godine) 

Do sada je prijavljeno 30 kandidata za lovca te 3 kandidata za lovočuvara, za koje  
predavanja počinju s današnjim danom, uz napomenu da će se broj tijekom predavanja 
povećati. 

Na stručnom savjetu za obrazovanje kadrova u lovstvu donesen je prijedlog da se  
lovnici iz svih društava/udruga upute na seminar za ocjenjivanje lovačkih trofeja, s obzirom 
da su oni glavni voditelji po pitanju lova, odstrjela i gospodarenja u našim lovištima, kako bi 
se dodatno educirali. 

Ujedno je informirao prisutne da bi trebalo razmisliti o prihodima od obrazovanja, s  
obzirom da od 2.400,00 kn (koliko košta obrazovanje za lovca), naš Savez uprihodi samo 
400,00 kn po polazniku. 

Zamolio je prisutne da li bi Savez mogao pribaviti onesposobljeno lovačko oružje za  
potrebe obrazovanja, s obzirom da predavač K. Janeš polaznicima pokazuje svoje osobno 
lovačko oružje, koje nije jeftino, pa je iz tog razloga postavio pitanje, tj. zamolbu. 

Ujedno je priupitao da li netko ima trofej jelena aksisa, s obzirom da taj trofej Savez  
nema za potrebe obrazovanja za ocjenjivača lovačkih trofeja.  
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Ad. 4. 
Ad. 4.1. 

Predsjednik Povjerenstva za lovačka odlikovanja informirao je prisutne da su održane  
dvije sjednice za lovačka odlikovanja (24.8. i 16.9). Povjerenstvo je razmotrilo sve prijedloge, 
te je dodijeljeno sveukupno 126 odlikovanja, od toga 18 odlikovanja I. reda, 36 odlikovanja II. 
reda i 72 odlikovanja III. reda. Predloženo je da se zlatno odlikovanje sa likom Sv. Huberta 
dodjeli Vinku Smojveru, istaknutom članu LD „Gradina“ Novi Vinodolski. 

Ujedno su dodijeljene plakete HLS-a za godišnjice osnivanja za LD „Tetrijeb“ Čabar  
(70 godina), LD „Tetrijeb“ Gerovo (70 godina), LD „Jelen“ Čavle (70 godina), LD „Kobac 
1960“ Lovran (55 godina) i LD „Perun“ M. Draga (20 godina). 

M. Mauhar je pripomenuo da će LD “Vidra“ Turke uskoro proslaviti 20. godina  
postojanja, te da će poslati prijedloge za svoje istaknute članove, kako bi svoju godišnjicu 
proslavio na svečani način. Problem mu stvara evidencija koju su vodili prethodnici u LD 
„Vidra“ Turke. 

B. Miklić je upitao na koji način se dodjeljuju plakete HLS-a za istaknute članove 
društava/udruga, na što mu je M. Linić odgovorio da je princip isti kao i kod redovnih 
odlikovanja, s time da se treba pri prijedlogu voditi prema Pravilniku o lovačkim 
odlikovanjima, koji kaže da se Brončana, Srebrna i Zlatna plaketa Hrvatskog lovačkog 
saveza dodjeljuje fizičkim i pravnim osobama za posebne zasluge u afirmaciji, organizaciji, 
razvoju i unapređenju lovstva u Republici Hrvatskoj, uz napomenu da se one plaćaju i 
nabavljaju u Hrvatskom lovačkom savezu. 

M. Linić je apelirao da lovačka društva/udruge bolje prouče Pravilnik o lovačkim  
odlikovanjima, kojeg mogu dobiti u tajništvu Saveza, kao i na web stranici Saveza, jer često 
povjerenstvo dobije puno više zahtjeva nego je to regulirano Pravilnikom, pa onda nastaje 
problem kojem lovcu uskratiti predloženo odlikovanje. 

Nakon rasprave, prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 
Ad. 5. 
 

J. Malnar je napomenuo da se lovačko streljaštvo našeg Saveza počelo buditi, te da  
se ostvaruju sve bolji i bolji rezultati, te je riječ prepustio predsjedniku povjerenstva za 
lovačko streljaštvo M. Šepiću. 

M. Šepić je informirao prisutne o pojačanoj aktivnosti strijelaca našeg Saveza;  
održano je 3 kola lovačkog trapa i 2 kola lovačkog parkura, na kojima su sudjelovala 46 
strijelaca, po pravilima HLS-a. Najbolji 6 natjecatelja sudjelovalo je na državnom prvenstvu u 
Bzenici, gdje smo prvi dan ostvarili izvrsne rezultate, no drugi dan nismo uspjeli ih reprizirati. 
Od sljedeće godine doći će do izmjene u natjecanju, na kojem će se najboljih 6 natjecatelja 
pucati 25 meta u lovačkom trapu, 25 meta u lovačkom parkuru i pet meta iz lovačkog 
karabina na 100 metara, sa drugačijim načinom bodovanja, gdje će najveći broj bodova 
nositi disciplina lovačkog karabina. Natjecatelji iz naše županije moći će se natjecati na 
strelištu „Kovačevo“ za vrijeme „Sniper Cup“-a časničkog zbora iz Rijeke, s kojima smo se 
već dogovorili, te na strelištu u Stubici. Problem će se javiti zbog cijene streljiva za karabin 
(oko 25 kn), te apelirao da se lovačka društva/udruge više uključe u navedeno natjecanje (u 
financijskom smislu).  

LS Istarske županije organizirao je natjecanje u karabinu, gdje su osim njihovih  
članica, sudjelovali lovci iz Slovenije, Policijska uprava Istarske županije i naši strijelci (4 
člana), te smo osvojili ekipno 1. mjesto. 

Na „Racman kup“-u sudjelovala su 2 lovačka društva iz Slovenije, dva naša lovačka  
društva, dva županijska iz Slovenije te jedna naša županijska ekipa, gdje se pucalo 25 
letećih meta u trapu, te malokalibarkom metu srnjaka (fiksni štap), divokoze (priručni štap), 
divlje svinje (iz ruke) i lisice (ležeći položaj).  

Zaključio je da nam još malo fali sportske aktivnosti lovaca, kako bi ostvarili još bolje  
rezultate. 

J. Malnar je dodao da će Savez, prema svojim mogućnostima, financijski podupirati  
takve vrste natjecanja, te u financijski plan ukalupiti dodatne troškove za navedena 
natjecanja. 
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J.Malnar je informirao prisutne o mogućnošću lova u Lonjskom polju na divlju svinju,  
kao i o lovu na fazane, kao i prošli put. Isto tako, organizirati će se lov na nepoželjnu divljač 
na Kvarnerskim otocima sa gostima, sa lovcima iz Međimurske županije i Slovenije, o čemu 
će te biti pravovremeno informirani. 
 
 

Sastanak je završio oko 15,00 sati. 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
_________________________                                                        ___________________ 
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


